
 

 

Hangö stads äldreråd 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2024 

 

 

1. Sammansättning 

 

   Äldrerådets medlemmar 2024: 

   Stig Sundberg, ordförande (Svenska pensionärsgillet i Hangö rf)  
Riitta Leskinen, vice ordförande (Hankoniemen Eläkkeensaajat ry) 
Lille-Mor Remes (Hangö pensionärer rf) 
Leena Ahola (Hangon Suomenkieliset Eläkeläiset ry) 
Jukka Kaartinen/ Leena Apaja (Holken-klubb, Lappvik) 
Hanna Österlund, föredragande sekreterare (Hangö stad) 
 
Ersättare: 
Kerstin Lundqvist (Svenska pensionärsgillet i Hangö rf) 
Marianne Niskanen (Hankoniemen Eläkkeensaajat ry) 

  Ann-Mari Sonntag (Hangö pensionärer rf) 
  Kaarina Turpeinen (Hangon Suomenkieliset Eläkeläiset ry) 

Leena Apaja/ Kaisa Sirviö (Holken- klubb, Lappvik) 
 
 
 
 
 

2. Möten 
 
  Antal möten 7: 
 
30.1.2024 
19.3.2024 
21.5.2024 
19.8.2024 
1.10.2024 
4.11.2024 
19.11.2024 
 



Representanter i de olika nämnderna: 
Lillemor Remes, tekniska nämden (ersättare Ann-Mari Sonntag) 
Leena Ahola, kulturnämden (ersättare Kaarina Turpeinen) 
Jukka Kaartinen/ Leena Apaja, miljönämnden (ersättare Leena Apaja/ Kaisa Sirviö) 

 
Västra Nylands välfärdsområdes äldreråd: 
Hangö har en plats i Västa Nylands välfärdsområdets äldreråd. Riitta Leskinen och Lillemor 
Remes (ersättare) har under året representerat Hangö i rådet.  

 
 

3. Verksamhet, växelverkande samarbete och evenemang för äldre 
 

• Äldrerådets mötesprotokoll, verksamhetsplan och verksamhetsberättelse 

publicerades på stadens hemsida.  

• Stadsstyrelsen delgavs äldrerådets protokoll från 2023, verksamhetsberättelse 2023 
samt verksamhetsplan 2024. 

 

• Tillgänglighets styrgruppens första möte hölls 25.1. Marianne Niskanen 

representerar äldrerådet i styrgruppen. Sekreterare Hanna Österlund är medlem i 

arbets- och styrgruppen. 

 

• Jenni Björksten som är projektchef, Tjänster för äldre i Västra Nylands 

välfärdsområde, deltog i äldrerådets möte 19.3. Hon berättade om välfärdsområdets 

aktuella ärenden som berör de äldre i staden. 

 

• 21.3. arrangerade äldrerådet i samarbete med kultursidan, motionsservicen, 

välfärden och Kraft i årens frivilliga allsång med Esa Nieminen i stadshusets festsal. 

Seniorshop hade klädförsäljning och de frivilliga hade lotteri och cafe´. Evenemanget 

lyckades över förväntan och på plats var det ca 200 personer. 

 

• Äldrerådet arrangerade ett informationstillfälle om Västra Nylands välfärdsområdets 

social- och hälsovårdstjänster för äldre 26.4. i stadshusets festsal. Tuula Suominen 

(serviceområdesdirektör, äldrevårdstjänster) och Veli-Pekka Puurunen 

(administrationsläkare, gemensamma social- och hälsovårdstjänster) presenterade 

serviceområdenas verksamhet och aktuella ärenden:” Vart är vi på väg i 

välfärdsområdet och vad kommer att hända härnäst”. I slutet av tillfället fanns det 

tid att ställa frågor. Infotilfället var ämnat för äldre personer, deras anhöriga samt 

övriga intresserade. Det var kaffeservering under evenemanget. På plats ca 80 

personer och många hade frågor och det blev mycket diskussion. 

 

• Hangö 150 år till ära arrangerade äldrerådet en Festlunch i Casino 5.6. Ca 500 

personer deltog i evenemanget och Kraft i årens verksamhetens frivilliga, 

motionsservicen och ungdomssidan deltog på plats i arrangemangen. Som program 

var det välkomsttal som hölls av äldrerådets ordförande Stig Sundberg, festtal med 



stadsdirektör Petra Ståhl, festlunch med stående bord, dagsdans till tonerna av 

Susann Sonntag band. Busstransport arrangerades från Lappvik via Tvärminne och 

Täktom. Evenemanget var lyckat och stämningen festlig. 

 

• Äldrerådet arrangerade en friluftsdag för äldre 29.8. på Plagens strand. Deltagarna 

promenade runt Ankdammen och efter det blev det kaffe med bulle på Plagens 

terass. Ungefär 75 äldre deltog i evenemanget. 

 
 

• 8.10 arrangerades det i samarbete en Seniomässa i Idrottshuset. En arbetsgrupp 

stod för planeringen av seniormässan och Lillemor Remes representerade äldrerådet 

i gruppen.  51 olika utställare fanns på plats och det ordnades 9 olika ”prova på 

tillfällen” och 7 olika föreläsningar. Kraft i åren verksamhetens frivilliga höll cafe´, 

fungerade som parkeringsvakt och skötte övervakningen. Röda korset var första 

hjälp ansvariga. Mässbesökare, utställare, föreläsare och instruktörer besvarade 

efter mässan en enkät om hur de upplevde mässan. Feedbacken var mycket positiv 

och deltagarna önskar att man i framtiden ordnar liknande evenemang.   

Mässan lyckades bra och flera hundra äldre deltog i evenemanget. 

 

• Äldrerådsdagen hölls 30.10 i Helsingfors, Riitta Leskinen och Lillemor Remes deltog 

på distans.  

 

• Äldrerådet och äldre i staden upplever att det behövs flera bänkar längs med 
ärenderutter i staden. På äldrerådets möte 4.11. gjordes det en lista på platser där 
äldrerådet och pensionärsföreningarnas medlemmar upplever att det behövs en 
bänk. Förslaget skickades 18.11 till Tekniska direktören Jukka Horttanainen, 
parkförman Helena Boström-Mäkelä och avdelningssekreterare Katri Lindfors.  

 

• 19.11 höll äldrerådet en jullunch på restaurang Stranden. 2 medlemmar från varje 

pensionärsförening deltog och i samband med lunchen hölls även årets sista möte. 

 

 

 

 

 

 


